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С Ъ В Е Т    З А    Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 20 

 

от редовно заседание, състояло се на 29.05.2019 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Ивелина Димитрова, Розита Еленова,  

София Владимирова - председател  

 

Начало на заседанието 11.00 часа, водено от София Владимирова – председател на  

СЕМ. 

Съставил протокола – Вера Данаилова. 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

1. Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” относно: 

а) заличаване на регистрацията на Би Ай Телевизия ЕООД; 

б) писмо от сдружение Скай Вижън Мултимедия към заявление за регистрация по чл. 125а от 

Закона за радиото и телевизията; 

в) уведомително писмо от ЕС ТВ ЕООД; 

г) заявления от Радиокомпания Си.Джей ООД и Фокус-Нунти ООД, препратени от 

Комисията за регулиране на съобщенията на основание чл. 30, т. 12 от Закона за 

електронните съобщения и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на Закона за радиото и телевизията; 

Вносител: София Владимирова. 

Докладва: Емилия Станева. 

2. Доклад на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР“ по 

административнонаказателни производства, образувани с АУАН № НД-01-10 и № НД-01-20 

от 2019 г.  

Вносител: Анета Милкова. 

Докладва: Доротея Петрова. 

3. Определяне състав на комисия за проверка на документите на кандидатите, подадени в 

процедурата за избор на генерален директор на Българското национално радио.  

4. Доклад относно предложение за утвърждаване на член на управителния съвет на 

Българското национално радио. 

Вносител: София Владимирова. 

Докладва Емилия Станева. 

 

Разни  

- Доклад от Мария Белчева относно среща на контактния комитет на ЕРГА. 

- Доклад относно предложение за посещение от Съвета по радио и телевизия на Молдова.  
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Информации 

- Покана за участие в Медиамикс. 

- Молба за отмяна на командировката на генералния директор на БНР до Барселона, 

Испания 

- Информация за проведена среща с представител на БАБТО. 

- Покана от отдел "Култура и връзки с медиите" към Посолството на Федерална република 

Германия. 

- Писмо от Върховна административна прокуратура за извършена проверка на 

административнонаказателната дейност на СЕМ. 

 

 

 

София Владимирова откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред. Предложи 

към точка трета - определяне състав на техническа комисия за проверка на документите на 

кандидатите участващи в процедурата за избор на генерален директор на Българското 

национално радио, да се обсъди предложението й Съветът за електронни медии да поиска от 

ръководството на БНТ отчет за дейността на обществения оператор до момента. Обоснова 

предложението си с факта, че Съветът е поискал такъв отчет и от БНТ, във връзка с 

предстоящите процедури по избора на генерални директори на двете медии.  

Иво Атанасов: Предполагам, че отчетът ще има и финансова част, тъй като кандидатите би 

трябвало да знаят и финансовото състояние на медията.  

София Владимирова уточни, че отчетът би трябвало да обхваща цялостната дейност на 

БНТ, включително и финансовото състояние. Той не би могъл да бъде пълен, защото не е 

свършил отчетният период на ръководството, но и за Съвета и за кандидатите ще е 

необходим.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема дневния ред с направеното допълнение. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” 

относно: 

а) заличаване на регистрацията на Би Ай Телевизия ЕООД; 

б) писмо от сдружение Скай Вижън Мултимедия към заявление за регистрация по чл. 125а от 

Закона за радиото и телевизията; 

в) уведомително писмо от ЕС ТВ ЕООД; 

г) заявления от Радиокомпания Си.Джей ООД и Фокус-Нунти ООД, препратени от 

Комисията за регулиране на съобщенията на основание чл. 30, т. 12 от Закона за 

електронните съобщения и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на Закона за радиото и телевизията; 

 

а) заличаване на регистрацията на Би Ай Телевизия ЕООД. 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада  (Приложение 1а) 

Ивелина Димитрова: Ние сега всъщност имаме законово основание. Спомням си, че 

миналата година имаше такова искане при нас, но тогава взехме решение да следим развоя на 

събитията точно във връзка с това кога ще бъде обявена процедура по несъстоятелност . 
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Емилия Станева припомни, че тогава Съветът е бил сезиран от ПРОФОН. 

Ивелина Димитрова: Да, ПРФОН ни бяха сезирали, но тогава нямаше как чисто законово да 

вземем това решение докато днес то е обосновано  и законът ни задължава.  

Иво Атанасов: Неизбежен ход. 

Розита Еленова: Как да кажа, радвам се, че поисках да се направи доклад когато започнаха 

проблемите, но глаголът, а и чувството не е „радвам се”. След онзи доклад,  присъстваме на 

едно предизвестено гласуване. И го казвам със съжаление, че законът не дава тази 

възможност да се комуникира с доставчик, за да се балансират и регулират проблемите, 

каквито винаги има. Предизвестено гласуване, за мое  огромно съжаление. 

София Владимирова също изрази съжаление, но това са обстоятелствата и такава е и 

предишната практика в тази посока. Предложи, който е съгласен да се заличи регистрацията 

на Би Ай Телевизия ЕООД, да гласува.   

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 16а, във връзка с чл.125д, ал. 1, 

т. 2, във връзка с  чл. 105, ал. 4, т. 5, чл. 32,ал. 1, т. 16 от ЗРТ: 

Заличава регистрацията на Би Ай Телевизия ЕООД за доставяне на аудиовизуална медийна 

услуга с наименование БИ АЙ ТИ (BIT). 

Заличава от първи раздел на Публичния регистър на СЕМ програма БИ АЙ ТИ (BIT) с общ 

(политематичен) профил, национален териториален обхват,способ на разпространение – чрез  

кабелни и спътникови мрежи.  

 

б) писмо от Сдружение Скай Вижън Мултимедия към заявление за регистрация по чл. 

125а от Закона за радиото и телевизията. 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада (Приложение 1б) 

 

София Владимирова сподели становището на юристите и счита, че не са отстранени 

адекватно недостатъците, които са им поискани да бъдат коригирани от Съвета. 

Ивелина Димитрова: Аз също ще се доверя на експертната оценка на администрацията. Те 

вероятно биха могли впоследствие да кандидатстват отново, ако им изпратим пълните 

коментари.  

 

Емилия Станева уточни, че няма пречки да кандидатстват отново и че ще получат 

решението, проект на което е  предложен в доклада.  

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 18, във връзка с чл. 125а, ал. 4, 

т. 3 от ЗРТ, отказва регистрация на Сдружение Скай Вижън Мултимедия за доставяне на 

аудиовизуална медийна услуга с наименование „LTV България”. Решението подлежи на 

обжалване пред Административен съд – София област чрез Съвета за електронни мрежи в 14-

дневен срок от датата на съобщаването му. 

 

в) уведомително писмо от ЕС ТВ ЕООД. 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи доклада (Приложение 1в) 
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Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: изменя регистрацията на ЕС ТВ ЕООД за доставяне на 

медийна услуга с наименование STV както следва: 

Променя адреса на управление от гр. София, СО – район Подуяне, ж.к. Левски – Г, бл. 47, вх. 

А на София, район Красно село, ул. Костенец 12, ет. 1. 

Променя началната дата за разпространение на програмата от 01.09. 2018 г. на 01.09.2019 г. 

На доставчика да бъде издадено ново удостоверение за регистрация. 

Възлага на длъжностни лица от СЕМ да впишат промените в раздел Първи на Публичния 

регистър. 

 

г) заявления от Радиокомпания Си.Джей ООД и Фокус-Нунти ООД, препратени от 

Комисията за регулиране на съобщенията на основание чл. 30, т. 12 от Закона за 

електронните съобщения и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на Закона за радиото и 

телевизията. 

Главен юрисконсулт Емилия Станева представи докладва. (Приложение 1г) 

 

- Радиокомпания Си.Джей ООД 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: не възразява КРС да измени Разрешение № 02050/25.06.2015 

г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс- радиочестотен спектър за 

осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно 

аналогово радиоразпръскване на територията на гр. Тутракан, издадено на Радиокомпания 

Си.Джей ООД, а именно: 

1. Изменя букви „в”, „ж”, „з”, „и” и „к” от Приложение 1 „Технически параметри на 

електронната съобщителна мрежа”, съгласно Приложението неразделна чест от 

настоящото решение. 

2. Изменя Приложение 2 „Размер, срокове и начини на заплащане на таксите”. 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията.  

 

- Фокус-Нунти ООД 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: не възразява КРС да измени Разрешение № 02039/01.06.2015 

г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 

осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно 

аналогово радиоразпръскване на територията на гр. Тутракан, издадено на Фокус-Нунти 

ООД. 

1. Изменя букви „в”, „ж”, „з”, „и” и „к” от Приложение 1 „Технически параметри на 

електронната съобщителна мрежа”, съгласно Приложението неразделна чест от 

настоящото решение. 

2. Изменя Приложение 2 „Размер, срокове и начини на заплащане на таксите”. 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклад на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР“ по 

административнонаказателни производства, образувани с АУАН № НД-01-10 и № НД-01-20 

от 2019 г.  
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Гл. юрисконсулт Доротея Петрова представи доклад относно АУАН № НД-01-10 от 2019 г. 

(Приложение 2) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: възлага на председателя на СЕМ да издаде наказателно 

постановление на БТВ Медиа Груп ЕАД за нарушение на чл. 17, ал. 2 във връзка с т. 27 от 

Критериите за оценка на съдържание по чл. 32, ал. 5 от ЗРТ. Размерът на санкцията е 

определен  в условията на повторност. 

 

Гл. юрисконсулт Доротея Петрова представи доклад относно АУАН№ НД-01-20 от 2019 г.  

(Приложение 3) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: възлага на председателя на СЕМ да издаде наказателно 

постановление на Българска национална телевизия за нарушение на чл. 75, ал.1, изречение 

второ от ЗРТ. Размерът на санкцията е определен към минимума. 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Да се поканят представители на БНТ на експертна среща 

през месец септември в СЕМ във връзка с предаването Туризъм.бг. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Определяне състав на техническа комисия за проверка на документите 

на кандидатите, подадени в процедурата за избор на генерален директор на Българското 

национално радио. 

 

София Владимирова подложи на обсъждане определянето на комисия за проверка на 

документите на кандидатите, подадени в процедурата за избор на генерален директор на 

Българското национално радио. Припомни, че обикновено в комисията влизат двама от 

членовете на Съвета. Предложи от администрацията да се включат г-жа Емилия Станева – 

и.д. гл. секретар, г-жа Нора Косева – ст.юрисконсулт „Обща администрация” и г-жа Райна 

Радоева- директор „Обща администрация”.  

Бетина Жотева изрази желание да бъде член на комисията.  

Ивелина Димитрова: Аз искам да предложа г-н Атанасов като човек с най-голям опит от 

всички нас тук. 

Иво Атанасов прие да бъде член на комисията.  

София Владимирова предложи да се напише писмо до БНТ да представи междинен 

тримесечен отчет в срок до 12 юни 2019 г.  

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: определи техническа комисия за проверка на документите 

на кандидатите, подадени в процедурата за избор на генерален директор на Българското 

национално радио, в състав: 

Председател: Бетина Жотева – член на СЕМ 

Членове: Иво Атанасов – член на СЕМ 

Емилия Станева – и.д. гл. секретар 

Нора Косева – ст.юрисконсулт „Обща администрация” 

Райна Радоева – директор „Обща администрация” 
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Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Да се изпрати писмо до БНТ с искане в срок до 12.06.2019 г. 

да предоставят отчет за програмната, технологична и финансова дейност за периода от месец 

март до месец май 2019г. , вкл. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклад относно предложение за утвърждаване на член на 

управителния съвет на Българското национално радио. (Приложение 4) 

 

София Владимирова съобщи, че в Съвета за електронни медии е постъпило предложение  за 

утвърждаване на член на управителния съвет на Българското национално радио от г-н 

Александър Велев – генерален директор на БНР и даде думата на г-жа Станева. 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева докладва постъпилото в Съвета предложение за 

утвърждаване на член на управителния съвет на Българското национално радио от г-н 

Александър Велев – генерален директор на БНР. (Приложение 4) 

София Владимирова даде думата на г-н Велев да представи кандидатурата, която предлага. 

Александър Велев: Предлагам за член на Управителния съвет г-н Данов на мястото на 

Виктор Серафимов. С г-н Данов се познаваме много отдавна, от 90-те години сме заедно. 

Работил е в много медии – Експрес, БНР и в Център за развитие на медиите, а в момента е 

преподавател в Софийския университет в три факултета, включително и в във факултета по 

журналистика, член на медийните среди, известен и може да бъде много полезен в нашата 

работа. Г-жа Свилена Симеонова, юрист по образование да поеме ресора, който беше на 

Виктор Серафимов. Това само ще подпомогне програмната политика на радиото. 

София Владимирова предостави думата на доц. Данов. 

Доц. Данаил Данов: Благодаря ви. Здравейте всички. За мен предложението, което г-н Велев 

отправи преди известно време е и отговорност и чест, най-вече и удоволствие. Отговорност, 

защото става дума за задължения свързани със стратегическото развитие на радиото, което 

смея да твърдя, че познавам. Не, че го няма в биографията, но съм писал по повод радиото. 

Преди години издадохме една книга „Информационното радио”. Една методология, която 

през 2005 година, когато я издадохме беше за телевизията, но и радиото влизаше продължава 

да се прилага независимо от промените в дигитализацията, беше приложена в двадесет 

страни, после в шестдесет. Удоволствие, защото няма нищо по-хубаво от това да правиш 

онова, което ти харесва и да харесваш онова, което правиш. През последните седем-осем 

години се отдадох повече на академична дейност. Не че подобни търсения ми бяха чужди и 

преди това, в Центъра за развитие на медиите, за който Сашо спомена се занимавах с 

обучение на журналисти и на медии мениджъри. Имам опит. 86-та, 87-ма година започнах 

във в-к „Спорт”. Голямата мечта на всяко момче е да отразява футбол, но на мен ми бяха 

дали да отразявам хандбал и това ме отпрати към радиото. Първият път неуспешно, 89-та  

година повече от сто човека кандидатствахме за две места, аз бях четвърти, Ралица Василева 

беше трета, четири години след това тя беше в Си Ен Ен, аз бях в Би Би Си. Това пропусна, 

Сашо. Г-н Велев ме покани по време на първия си мандат, заедно бяхме в Управителния 

съвет, голям опит, трудни времена, още много сериозно политическо противопоставяне, 

неузрял за разлика от вас орган, тогава още не беше ясна концепцията, че СЕМ преди всичко 

трябва да бъде щит срещу политически и корпоративни интереси то по-скоро работеше за 

платформата, която представляваше. Сега времената са доста по-различни, но пак казвам, с 

удоволствие приемем предложението и ако вие счетете, че отговарям, че заслужавам и съм 

достоен за позицията, за мен ще бъде чест да приема. Благодаря. 
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София Владимирова благодари на доц. Данов и допълни, че доц. Данов ще довърши 

мандата на Виктор Серафимов, в случай че бъде утвърден и прикани колегите си за 

коментари, или въпроси. 

Ивелина Димитрова: В тази връзка един месец само не е ли малко къс период за 

стратегическо развитие, защото с това започнахте като представяне. 

Доц. Данаил Данов: Някой път и една минута е фатална или пък достатъчно дълга. Да кажем 

нещо. В интерес на истината, в началото на мандата на г-н Велев, този мандат, той ме покани. 

Точно тогава ме утвърждаваха за доцент и аз казах: „Не мога, съжалявам.” Вече кариерата ми 

беше по-скоро в една посока, сега съм в процедура за голям доктор, но процедурата върви и 

тя ме обслужва, не аз нея. Има предложения, на които не се отказва, това беше едно такова. 

Горд съм да приема. Вие преценявате дали ще ме утвърдите. 

Ивелина Димитрова: Моите лични впечатления, аз си спомням продуцентския правилник на  

Би Би Си, на който ние от БНТ се зарадвахме когато дойде при  нас. Мислите ли, че и други 

по-авангардни идеи, които прилага Би Би Си могат да бъдат приложени в радиото? Особено 

за участието на екипите, на работещите във взимането на всяко едно решение в 

изключителния обществен контрол и отчет пред обществото на БНР. 

Доц. Данаил Данов: Тя всяка прогноза е предпоследна. Ако преди 16 години бяхте задали 

въпрос, има ли медия по света, която смятам за независима, за обективна, без колебание щях 

да кажа Би Би Си. Може би опитът и възрастта сега ме карат да бъда малко по-скептичен. 

Разбира се Би Би Си продължава да има своите лидерски позиции, но както се казва и в 

България също има натрупан опит, не е само Би Би Си. Всяко нещо, което е добро, може да 

бъде приложено. Има неща, които може би са по-встрани от нашият контекст, но поне от 

онова,  което се занимаваме, един вид етиката във отразяването да, те продължават да бъдат 

еталон, то може да надграждаме на този принцип в журналистиката. 

Ивелина Димитрова: И при тях вървят дебати за промяна доста сериозни, с оглед новите 

предизвикателства. Децата в медиите  много близка до вас тема, на мен също.  

Доц. Данаил Данов: Благодаря, това беше също конференция, която направихме преди две 

години, представители на СЕМ също имаше. И ние в момента, трудът, който депозирах се 

казва: „Медийната грамотност, генезис, състояние, перспективи и предизвикателства”. Това е 

нещо върху, което работя в момента, защото като погледнете класацията, България е на 30-то 

място от 38-39, за Европа говоря. Всъщност за мен предизвикателството в радиото е това, че 

информационната функция то си я изпълнява, за развлекателната няма да говорим, въпреки 

че може да бъде с по-модерно звучене, но образователната функция, не само радиото, всички 

медии, според мен в българският контекст е доста принизен и бих желал да работя в тази 

насока. 

Ивелина Димитрова: От много дълго време се познавате с г-н Велев. Бихте ли били и на 

критични позиции, коректив в този Управителен съвет?  

Доц. Данаил Данов: Първият път когато г-н Велев ме покани аз казах: „Мандатът е твой и в 

този смисъл и решенията са твои, което не означава, че нямам право на собствено мнение.” 

Нещо, което и сега ще направя. Пак казвам: „Мандатът е негов, той си го е извоювал и ако с 

нещо не съм съгласен, аз ще го уведомя”. Така или иначе аз заставам зад него, защото според 

мен това е етиката и естетиката. Ако имам проблеми, както се казва, оставката е налице. 

Ивелина Димитрова: Разбрах. Аз приключих, колеги, моля ви.  

Иво Атанасов: Ако мога аз да кажа няколко изречения. Прави ми впечатление, че г-н Велев 

преразпределя най-важните ресори в Управителния съвет - преразпределя, защото по-надолу 

в отношенията има преразпределяне - на кадри, с които е работил през първия си мандат по 

времето на премиера Иван Костов. Както самият г-н Данов каза, това бяха времена на силен 
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политически натиск, времена, в които НСРТ беше по политически квоти. Знаем, че тогава от 

седем души  единствено Стефан Данаилов беше член на СЕМ по предложение на левицата, 

всички други бяха предложени от дясно. Така че това е нещо, което ме притеснява, но няма 

да влизам в тази следа, защото става дума за довършване на мандата на г-н Виктор 

Серафимов, значи за два или три месеца и с оглед на това, ще подкрепя предложението на г-н 

Велев.  

София Владимирова благодари на г-н Атанасов и даде думата на г-жа Еленова. 

Розита Еленова: Колеги, дискутираме нещо различно и  то не е личността на доц. Данов. 

Пристъпвам на тази среща с уважение и към предложението на генералния директор, и към 

биографията на личността, която е предложена. За мен е по-важно доколко е оптимално това 

движение в края на мандата. Разбира се вие сте и кандидат, г-н Велев, може да продължите 

длъжността си и тогава ще трябва да изберете пак Управителен съвет. Добре е, че няма да е в 

наследство този екип. Съветът попада няколко пъти тази година в ситуации, които едва ли ще 

се повторят някога. Аз си задавам някои въпроси - защо се лишихте от Виктор Серафимов, с 

който работихте така добре в този един месец……  

Александър Велев: Аз мога да отговоря веднага. 

Розита Еленова: Да, разбира се. Аз приех това преместване точно с оглед, че свършва 

мандатът Ви? И аз имам своите колебания, ако искате ми отговорете, г-н Велев.  

Александър Велев: Виктор заяви желание да отиде в телевизията и аз не мога да не уважа 

неговото желание. Това е негово волеизявление и освен това в телевизията знаете, че 

Управителният съвет има още година и половина, така че там има перспектива все пак. За 

един млад човек, какъвто е Виктор, това е едно развитие, опознаване на една друга медия, 

смяна на ролята, там доста е по-различна ситуацията отколкото е в радиото и доколкото 

разбирам доста по-трудна, но аз приех това негово решение, освен това бях разговарял и с г-н 

Кошлуков на тази тема, така че не беше изненада за мен. А не мога да допусна до края на 

мандата Управителният съвет да е с един член по-малко, тъй като има отпуски, има разход и 

понякога се налага да заседава Управителният съвет. Освен това Виктор беше доста сериозен 

стълб в този Управителен съвет, признавам си го, аз с неудоволствие се разделих с него, но 

приех неговото решение. И на негово място предлагам човек, който не само да го замени, а да 

внесе ново качество в Управителния съвет. Дай Боже, ако имаме възможност и да работим и 

занапред с него ще бъде още по-добре в следващ мандат. Това е едно навлизане в радиото, за 

доц. Данов това не е нещо ново, но разбира се за тези двадесет години радиото се е 

попроменило. Това ще му даде възможност да навлезе в радиото. А вече там на конкурса, ако 

бъда преизбран, тогава разбира се аз бих работил с г-н Данов това е идеята да го поканя, но 

каквото сабя покаже. А естествено е, че при един нов мандат се предлага нов Управителен 

съвет. Вече тогава отново ще се предлага на УС, но от сега мога да го кажа, в случай че бъда 

избран, г-н Данов ще бъде един от членовете на УС. Това е моята мотивация, а не можех и да 

оставя, по закон доколкото знам, аз трябваше да внеса също предложение за нов член на УС, 

за да спазя закона, така че спазихме и законовия 14 дневен срок и надявам се, доц. Данов да 

бъде една сериозна подкрепа за нас в радиото, особено що се отнася до програмната 

политика. Факт е, че в УС нямаше специалист от неговия ранг въобще, който да се занимава с 

програмната политика. Затова съм го поканил, защото намеренията ми, визията, която ще 

видите в концепцията изложена е именно да засилим малко програмите. Ние много неща 

направихме. Сега не искам да говоря, защото ще правя след десетина дена отчет, но 

постепенно, оказа се че и при най-добро желание много неща не могат да се случат за толкова 

кратък период.  
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София Владимирова помоли да не навлизат в този разговор поради факта, че предстои 

отчет.  

Александър Велев: И аз това казах, да не навлизам в този разговор.  

София Владимирова попита г-жа Жотева дали има желание да се изкаже.  

Бетина Жотева: Имам желание, но предполагам, че няма смисъл да влизам в подробности. 

Нямам никакви съмнения, че доц. Данов ще свърши работа, няма значение за колко време ще 

я върши и двамата имат пълно право - единият да иска да е член на УС, другият да се съгласи 

да е член на УС. Подкрепям с две ръце. Благодаря.   

София Владимирова каза, че тя също няма да коментира, защото качествата на доц. Данов 

са безспорни. Има право генералният директор и по закона и по договора си да направи 

такова предложение. Тя подложи на гласуване предложението на Александър Велев доц. 

Данов да бъде утвърден за член на Управителния съвет на Българското национално радио до 

изтичане на мандата на Виктор Серафимов.  

Розита Еленова: Аз ще се въздържа.   

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за” и 1 (един)  глас „въздържал се” (Розита Еленова): 

утвърждава като член на УС на БНР доц. Данаил Кирилов Данов, считано от 29.05.2019 г. 

Ресорът на г-жа Свилена Симеонова – член на УС, се допълва с дейностите, изпълнявани от 

В.Серафимов. 

 

София Владимирова поздрави г-н Данов и му пожела успех. 

Доц. Данаил Данов: Благодаря. 

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ:  
 

- Доклад от Мария Белчева относно среща на контактния комитет на ЕРГА. 

(Приложение 5) 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева припомни, че на миналото заседание беше отложен 

частично доклада на г-жа Белчева за командировката до Брюксел за 3 юни. Тя е допълнила 

доклада с оглед на получената покана, тъй като програмата на заседанието ще продължи до 

17 часа и при гласуването на командировката да се гласува и една нощувка, поради липса на  

техническа възможност да се върне.  

София Владимирова предложи да се гласува командировката на г-жа Белчева с една 

нощувка за сметка на СЕМ. 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за” и 1 (един) глас „въздържал се” (Розита Еленова): 

Командирова в Брюксел за периода от 02.06 до 03.06.2019 г. вкл., Мария Белчева – старши 

експерт (международни програми),  с една нощувка. Всички разходи за командировката са за 

сметка на СЕМ, с изключение на пътните разходи за самолетен билет, които ще бъдат 

възстановени от приемащата страна след приключване на командировката. 

 

Бетина Жотева: Сега за моята командировка. Благодаря на Розита, че ме подкрепиха на 

предишното заседание за командировка в Братислава. Аз обаче вчера се отказах от тази 

командировка и помолих да ме замести г-жа Кирковска, защото смятам, че това са три дни от 
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най-активната седмица и не е редно да  не съм тук когато има два конкурса.Графикът е тежък  

и не дай си Боже, ако един от нас нещо се разболее, или нещо му се наложи да не е тук, 

всичко се случва и мен да ме няма да е добре. Затова предлагам тя да замине вместо мен. 

Моля да подкрепите тази командировка. Няма да натежи  бюджетно, защото запазва начина, 

по който аз щях да пътувам. Само една нощувка има повече, понеже физически няма как да 

се стигне до там в същия ден. Моля да подкрепите командировката на г-жа Кирковска от 

19.06.2019 г. до 21.06.2019 г., до Братислава.  

София Владимирова попита колегите си дали са съгласни да се смени г-жа Жотева с г-жа 

Кирковска за тази командировка. 

Иво Атанасов: Смятам, че е разумно, г-жа Жотева, както и всеки друг член на СЕМ, да бъде 

тук, докато свършат конкурсите.  

София Владимирова каза, че ще гласува за тази промяна, защото до 24 юни  е обявяването 

на допустимостта на кандидатите до изслушване. 

Розита Еленова: За датите 20 и 21 ли? 

София Владимирова: Да, за Братислава.  

Розита Еленова: Давайте го като информация предварително, моля! Какъв е отчетът на 

Белчева, не разбирам. 

София Владимирова уточни, че това не е отчет на Белчева. 

Розита Еленова: Няма информация тук.  

София Владимирова отговори, че  г-жа Жотева е взела това решение вчера.  

Бетина Жотева: Вчера като чух за какво става дума. 

Розита Еленова: Аз го казвам отдавна - в международната дейност винаги има някакви 

изненади, които не присъстват в докладите за заседанието!  

Бетина Жотева: Да, защото аз вчера говорих с г-жа Кирковска 

Розита Еленова: Обръщала съм ви внимание вече няколко пъти със забележка. Извинете ме, 

но това е впечатлението, което прави международната дейност.  

Бетина Жотева: Причината е моя. 

Розита Еленова: Не получаваме информация! И то веднъж, втори път…… 

Бетина Жотева: Просто вчера си дадох сметка, че три дни в тази седмица да ме няма, все 

пак… 

Розита Еленова: Да приема доклад преди заседание за изборите е по- нормално. Колегите са 

го внесли в последния момент, сядаме, изчитаме го, дори един час да имаме! Но тази дейност 

- няма проблем да се организира.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Отменя свое решение (по протокол) от 22.05.2019 г., с което 

командирова г-жа Бетина Жотева в Братислава. 

Командирова в Братислава за срок от 3 (три) дни, считано от 19.06.2019 г. до 21.06.2019 г., 

Диляна Кирковска – гл. експерт. Разходите за командировка са за сметка на СЕМ, с 

изключение на пътните пари за самолетен билет, както и една нощувка, която ще бъде 

възстановена от приемащата страна след приключване на командировката. 

 

- Доклад относно предложение за посещение от Съвета по радио и телевизия на 

Молдова.  

(Приложение 6) 
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София Владимирова е разбрала, че на предишното заседание е било отложено 

разглеждането на предложението за посещение от Съвета по радио и телевизия на Молдова и 

предложи да се изпрати писмо до колегите от Молдова с предложение срещата да се състои 

през месец септември, тъй като до тогава Съветът има много и неотложни ангажименти.  

Розита Еленова: А кога искат? И ще си поемат разходите?  

София Владимирова: Те искат през юли, от 6 до 11 юли.  

Розита Еленова: Може би в края на август, началото на септември? 

Иво Атанасов: Но да им отговорим, че за нас е крайно неудобен този период. 

София Владимирова уточни, че ще им бъде изпратен отговор с предложение срещата да се 

проведе през месец септември.  

Емилия Станева припомни, че Молдовският регулатор няколко пъти през годините прави 

предложение за сключване на споразумение, като вторият от тези пъти е бил през 2013 

година, когато Съветът е одобрил проект на споразумение. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Да се изпрати писмо до Съвета по радио и телевизия на 

Молдова, че приема предложението за среща, която може да се осъществи през месец 

септември при взаимно уточнение на конкретната дата. 

 

 

Информации 

Покана за участие в Медиамикс. (Приложение 7) 

 

София Владимирова съобщи за пристигнала покана от Медиамикс за участие в тържествата 

по-случай 25 годишната история на фестивала, който ще се проведе на 14 -15 юни 2019 г.в 

Албена. Предлага да се гласува командировка на Иво Атанасов, Ивелина Димитрова, Розита 

Еленова и София Владимирова. Разходите за командировка са за сметка на СЕМ. 

Предложи в нейното отсъствие да бъде замествана от Бетина Жотева.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: командирова Иво Атанасов, Ивелина Димитрова Розита 

Еленова и София Владимирова за участие във фестивала  Медиамикс, който ще се състои на 

14 - 16 юни 2019 г. в Албена. Командировките са за сметка на СЕМ. 

Г-жа Бетина Жотева – член на СЕМ да замества г-жа София Владимирова – председател на 

СЕМ за периода 14 - 16 юни 2019 г.   

 

Молба за отмяна на командировката на генералния директор на БНР до Барселона, 

Испания (Приложение 8) 

София Владимирова съобщи за постъпила в Съвета молба от БНР за отмяна на 

командировка на генералния директор до Барселона. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: отменя командировката на генералния директор на БНР до 

Барселона, Испания. 

 

- Информация за проведена среща с представител на БАБТО. 
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София Владимирова даде думата за информация на проведената среща с БАБТО. 

 

И.д. гл. секретар Емилия Станева: Срещата беше единствено само, за да се запознае 

Съвета и администрацията му с учредяването на тази нова организация. Декларираха 

желание за сътрудничество, тъй като лицата, които членуват в тази асоциация са лица извън 

БАККО и представляват по-малки предприятия. 

София Владимирова уточни, че това е същата информация, която те са чули в Пловдив.  

Иво Атанасов: Да 

Бетина Жотева: Проактивни са за законодателни промени. И аз ги помолих да ми изпратят 

техните предложения за законодателни промени, така, че тяхната работа да бъде … 

Розита Еленова: Очакват да ги подкрепим? 

Бетина Жотева: Всички, с които се срещаме имат идеи за законодателни промени и е хубаво 

да знаем кой как вижда промените, така че да стане по-лесно. 

 

- Покана от отдел "Култура и връзки с медиите" към Посолството на Федерална 

република Германия. 

София Владимирова съобщи, че във връзка с поканата от Посолството на Федерална 

република Германия се е получило писмо, че срещата се отлага евентуално за м.септември 

2019 г.  

 

- Писмо от Върховна административна прокуратура за извършена проверка на 

административнонаказателната дейност на СЕМ. (Приложение 9) 

 

София Владимирова съобщи, че приложеното в документите за заседанието писмо от 

Върховна административна прокуратура за извършена проверка на 

административнонаказателната дейност на СЕМ е само за запознаване със съдържанието му 

и за следващото заседания г-жа Станева ще подготви доклад.  

Емилия Станева: в аванс искам да подчертая, не няма нищо, което е притеснително в 

предложението на ВАП, нищи, което да е обезпокоително за членовете с оглед на 

законосъобразността на административнонаказателното производство. За следващото 

заседание ще бъде представен доклад с коментар върху констатациите по предложението, 

както и проект на отговор.  

 

София Владимирова закри заседанието поради изчерпване на дневния ред. 

 

 

 

Материали, приложени към Протокол № 20:  

 

1. Дневен ред 

2. Доклад от Е. Станева с Изх.№ НД-04 30-07-34/28.05.2019 г. 

3. Доклад от Д. Петрова с Изх.№ НД-05 94-00-400(18)/22.05.2019 г.  

4. Доклад от Д. Петрова с Изх.№ НД-02 -00-12/22.05.2019 г. 

5. Доклад от Е. Станева с Изх.№ РД-22 17-00-12/28.05.2019 г. 

6. Доклад от М. Белчева с Изх.№ МД-08 30-11-10/27.05.2019 г. 

7. Доклад от М. Белчева с Изх.№ МД-08 30-11-10/20.05.2019 г. 

8. Доклад от М. Белчева с Изх.№ МД-08 30-11-18/20.05.2019 г. 
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9. Покана от Медиамикс с Вх.№ РД-23 21-00-35/23.05.2019 г. 

10. Писмо от БНР с Вх.№ РД-22-17-00-12 (18)/23.05.2019 г.  

11. Писмо от ВАП с Вх. № РД-21 -05-00-5/23.05.2019 г. 

 

 

 

Бетина Жотева  ………………..…  Ивелина  

Димитрова  

 

 

…………………. 

Иво Атанасов  ……….………….  Розита Еленова  ………………….. 

 

 

София Владимирова  - …………………. 

 

Председател на СЕМ  

 

 

Старши специалист: …………………..  

Вера Данаилова 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


